
Zápis 2e 4. zasedání školské rady při ZŠ Borek pro funkční období 2ot4- 2ot7
Místo konání: Multifunkční učebna zš gorek

Datum a čas konání:7.L2.2O15 v 17.00 hodin

Přítomni: p. Vojtko, p. Kaislerová, p. Šonková, p. Hrdina, p. Bušková, p. Viktora, p. Cvach (ředitel
školy)

Zapisovatel: p. Vojtko

Program zasedání školské rady:

1. Pan ředitel předložil v,ýroční zprávu o činnosti, která byla jednomyslně schválena (6-0_0).

2. Pan ředitel předložil plán akcí školního roku2OL5/2016 a informoval o proběhlých akcích -
Úspěchy dětí na Jílovickém pidimaratonu, sběr papíru, pobyt na horách (4. - 8. 1.), ředitelské
volno 21. -22. L2. (bude do budoucna zdůvodňováno), plánována návštěva z Arbesbachu
(Vodňany).

3. Byla projednávána školníjídelna - zmíněny byly připomínky rodičů, podle ředitele ke
zhorŠení nedoŠlo - polotovary se používají minimálně. Rodiče by měli navrhnout konkrétní
změny, děti chodí najezené (velké svačiny), chovánídětív jídelně, na třídních schůzkách byla
přislíbena účast zástupce jídelny.

4. RŮzné - p. Hrdina informova] o vyhlášení dotačních programů na kraji, zasedáníškolské rady
bude příště naplánováno jtž na září.

V Borku dne7.L2.2OL5
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